





## Fall Colors in Mont. Tremblant - One Day Bus Tour

Departure from Ottawa in the morning to make a two-hour drive to Mont-Tremblant village, regardless of the season we will be delighted by its breathtaking nature, its lively ambiance and the variety of its activities and events. Discover a breathtaking view as we ride the panoramic gondola to the summit of Mont Tremblant where a wide range of facilities and activities await us, once up there we will be standing at the top of the 12-meter high 360 observation tower.

In the afternoon, we will embark on a cruise for 60 minutes to get an extensive tour of Lac Tremblant from the resort. Listen to guided commentary from your captain on the lake's history and ecology while snapping photos of the picturesque shoreline. At around 18:00 in the afternoon we will leave for home and arrive in Ottawa around 20:00 in the evening.

Special Offers: \$69.00

Costs include: bus tour, itinerary of the travel program designated. Costs do not include: attractions

tickets, meals, service charges (\$10), personal travel insurance, and private spending. MidEarth Travel reserves the right to cancel or amend the schedule when necessary.

## 翠湖山庄观枫一日游

早晨從渥太華出發前往有加東班芙之美譽的渡假勝地—Mont-Tremblant (小瑞士翠湖山莊),那里法式建築群背山面水,色彩艷麗,別具特色。中心廣場內聚集了各式各樣的街頭賣藝表演,路邊畫廊及街頭樂隊演奏等每年都吸引數以萬計的遊客慕名而來享受這裏充滿熱鬧繽紛的法式假期。那裡林木繁茂,湖泊翠綠,猶如世外桃源。您可以乘坐纜車直達加東最高峰之一的仙駝峰山頂,山高海拔 975 米,欣賞山中明珠—"相思湖",相傳愛侶於湖邊許願,定能白頭偕老,幸福一生。站在仙駝峰頂,欣賞美麗如畫的勞倫琴風光,巡視鑲嵌在勞倫琴地區的 380 多個大小湖泊、無數叢山峻嶺,定讓您心曠神怡。 您也可漫步街頭於精品店內選購心愛禮物,或在露天咖啡茶座享受法式飲品,定令您流連忘返。

下午, 我們將登上 60 分鐘的遊船深入遊覽特朗布蘭特湖 (Lac Tremblant)。一边乘坐遊船欣賞湖光山色、綠水青山、鳥語花香、紅葉層染, 一边聆聽船長對湖泊歷史和生態的講解, 同時拍攝風景如畫的海岸線的照片。下午 18:00 左右啟程回家,晚上 20:00 左右抵達渥太華。

特別優惠: \$69 加幣

费用包括: 旅游巴士及行程所指定的旅游节目。

费用不包括:膳食,境点门票,司机和导游小费\$10,各项旅游保险,私人花费。

特別情況下旅行社保留取消或更改行程的權利